
Beszámoló a 2022- es képviselői munkámról.  
 
A törvény a 32 § (2) k) pontjában így rendelkezik a képviselő kötelezettségéről: „köteles kapcsolatot 
tartani a választópolgárokkal, akiknek évente legalább egy alkalommal tájékoztatást nyújt képviselői 
tevékenységéről.” 
 
A tájékoztatás módját, és éven belüli időpontját a törvény nem határozza meg és nem is korlátozza, 
így annak formája szabadon megválasztható. 
Sajnos mivel a Gödi Körkép lassan két éve nem jelent meg, ezért frakciónk és így én is kénytelenek 
voltunk 2022- ben is Facebookon és személyesen kommunikálni a lakossággal.  
Röviden egy kis összefoglaló.  
 
2022- es év a gazdasági válság szorításában telt, ennek ellenére pár régóta várt beruházás 
megvalósult vagy még folyamatban van. Ilyen például Neveleken a csatornázás, a Duna út felújítása 
…, de említhetném azt is, hogy a MÁV végre megcsinálta a gyalogos aluljáró lépcsőjét ..  
2022 - ben a képviselői -testület a 2020 és 2021 - ben az egyszemélyben a Polgármester úr által 
hozott elhibázott döntéseket hozta helyre, így év végére sikerült például megmenteni a Szolgáltató 
Kft -t., amelynek új ügyvezető igazgatója is kinevezésre került. A Szolgáltató Kft. FEB tagjaival egész 
évben többször is azért üléseztünk, hogy jogilag rendeződjön a cég helyzete, hiszen a Hatóságok, 
köztük a NAV is az elhibázott még egyszemélyben a Polgármester által hozott döntések miatt több 
millió forintra bűntette az Önkormányzatot mint a cég tulajdonosát, ezzel sajnos Göd városát . A 
sikeres munkánknak hála 2023 - as évben ismét kiadásra kerül majd a Gödi Körkép, felújításra indul a 
Nyaralóházak területen, valamint remélem 2023 - ban az új alpolgármester és támogatók 
segítségével végre nagyobb volumenű rendezvényeknek is helye lesz a városban, illetve szeretnék a 
helyi újság mellett elindítani egy helyi rádiót is , ami a helyi közélet mellett a lakosságról is szólna , 
zenével kívánságműsorral , elő bejelentkezésekkel , friss hírekkel a városból a városnak .  
A tavalyi év elején az országgyűlési választások kampányában vettem részt, majd a kirobbant orosz - 
ukrán háború kitörését követően az alpolgármester Úrral közösen segélycsomagokat állítottunk össze 
és juttattuk el Kárpátaljára.  
 
2022 őszén több fővárosi rendezvényen is részt vettem, ahol parlamenti képviselőkkel 
találkoztam,  valamint ismét meghívtak az ITM rendezvényére is, ahol négyszemközti beszélgetések 
alkalmával szintén többször szóba került Göd város helyzete. Ezekről az eseményekről és aktuális 
tevékenységeimről bővebb beszámolót instagramon és Facebookon lehet megtalálni.  
Ahogy tavaly is, idén is állok a város lakóinak rendelkezésére. Keressenk nyugodtan, forduljanak 
hozzám bizalommal: hivesgabor@god.hu 
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